

# EXPERIENCES

Where Principles Come to Life  
讓原則活靈活現  
ดูหลักการด้วยตาของคุณเอง

A Good Church is what you see on stage.  
A Strong Church Church is what you feel offstage and backstage.  
With Experiences, delegates get to engage the people –  
our HOGC youths, leaders and trainers!



## Leaders' Meeting 領袖會議 การประชุมผู้นำ

Experience how 1,000 HOGC leaders are aligned and mobilised to build the church.

體驗一千位神之心領袖如何異象一致，動員建造教會。

มาดูว่าผู้นำคริสตจักร Heart of God 1,000 คนร่วมมือกันสร้างคริสตจักรได้อย่างไร



## Ministry Open House 事工開放日 เปิดบ้านพันธกิจ

Talk to our ministry leaders and trainers from 80+ ministries. Find out how they train and empower young people, and how they get members excited to serve!

和來自超過 80 個事工部門的領袖和導師們交流——從他們如何培訓並賦予年輕人權力，到他們如何激勵事工人員積極服事，無所不談！

พูดคุยกับผู้นำและผู้ฝึกสอนในพันธกิจของเราจากพันธกิจต่างๆ เรามีมากกว่า 80 พันธกิจเกี่ยวกับทุกเรื่อง ตั้งแต่วิธีการฝึกอบรมและให้อำนาจแก่นุชน ไปจนถึงวิธีที่พวกเขาทำให้สมาชิกรู้สึกตื่นเต้นที่จะรับใช้!



## Small Group Experience 小組體驗 ประสบการณ์กลุ่มย่อย

Witness youths leading youths! Join their small group meeting and see how they run it from start to end – even preaching!

見證青少年帶領青少年！加入他們的小組聚會，看他們如何運作小組，甚至還包括講道！

ประสบการณ์กลุ่มย่อย มาดูอนุชนนำอนุชน!  
เข้าร่วมการประชุมกลุ่มย่อยของพวกเขาและดูว่าพวกเขาดำเนินการอย่างไรตั้งแต่ต้นจนจบ แม้กระทั่งการเทศนา!



## Dreams & Stories Night 夢想與故事夜晚 คั้นความฝันและเรื่องราว

Hear from HOGC members on the ground. What makes newer members and veterans from the early days of the church so on-fire? What are their personal dreams and stories?

聽聽神之心的會友分享。從教會草創時期到較新的會友——是什麼讓他們如此為主火熱？他們各自又有什麼夢想和故事？

ฟังจากสมาชิก คริสตจักร Heart of God ของเรา ตั้งแต่สมาชิกใหม่ไปจนถึงสมาชิกในยุคแรกๆ ของคริสตจักร อะไรทำให้พวกเขาร้อนรน? ความฝันและเรื่องราวของแต่ละคน เป็นอย่างไร?



## Debrief Experience 聚會復盤體驗 ประสบการณ์ดีบรีฟ

The 15-minute debriefs are what build every HOGC ministry crew, week on week. Join in to see encouragement and discipleship happening live!

這些 15 分鐘的聚會復盤是每一位事工人員每週的成長基石。加入我們，見證鼓勵和門訓活靈活現！

การดีบรีฟ 15 นาทีเป็นสิ่งที่สร้างทีมงานพันธกิจของคริสตจักร Heart of God ทุกคน ทุกสัปดาห์ เข้าร่วมเพื่อดูการให้กำลังใจ และการอบรมสาวกที่เกิดขึ้นสด!



## Media Room Experience 多媒體控制室體驗 ประสบการณ์ห้องมีเดีย

It's not about the lights & screens, but the youths controlling the lights & screens. Stand in the midst of 12 to 16-year-olds and experience the atmosphere as they worship and run the service at the same time.

體驗重點並非燈光和螢幕，而是操控燈光和螢幕的青少年。站在 12 至 16 岁的青少年中间，感受他们一边敬拜一边服侍的氛围。

มันไม่เกี่ยวกับไฟและหน้าจอ แต่เกี่ยวกับ**อนุชน**ที่ควบคุมสิ่งเหล่านั้น ยืนอยู่กลางอนุชนอายุ 12-16 ปีและรู้สึกถึงบรรยากาศที่พวกเขาสรรเสริญและรับพิชชอบการนมัสการในเวลาเดียวกัน